朝陽科技大學 095學年度第2學期教學大綱 Business Research Methods 企業研究方法

當期課號	3232	Course Number	3232
授課教師		Instructor	
中文課名	企業研究方法	Course Name	Business Research Methods
開課單位	保險金融管理系(四進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1.使學生了解研究的科學精神與內容 之相關知識 2.使學生能應用研究的歷程、方法於 企業問題的探討上 3.使學生具尋求問題本質與解決問題 的態度 4.可做為學生系統性思考能力的培養	Objectives	1.Enabling students to understand knowledge on scientific spirit and contents of research. 2.Enabling students to appoly history and methods of research in exploration of business problems. 3.Enabling students to have attitudes on looking for nature of problems and solving problems. 4.Serving as training students' systematic thinking ability.
教材		Teaching Materials	
成績評量方式		Grading	
教師網頁			
教學內容	研究方法概論;研究設計;資料的來 源與蒐集;資料的分析;資料的呈 現;撰寫研究報告	Syllabus	Introduction to research methods; The design of research; The sources and collection of data; The analysis of data; The presentation of data; The writing research report

尊重智慧財產權,請勿非法影印。